
Protokół Nr V/2011 
z V Sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego 
odbytej w dniu 31 stycznia 2011 roku 

w Starostwie Powiatowym w Krośnie, ul. Bieszczadzka 1 
rozpoczętej o godz. 10.00, a zakończonej ok. godz. 13.50. 

Sesję otworzył obrady prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Krośnieńskiego 
Andrzej Krężałek. 
Sesję protokołowała Sylwia Gardziel. 
W sesji uczestniczyło 22 Radnych wg załączonej listy obecności. 

Ponadto w obradach udział wzięli: 
1. Jan Juszczak - Starosta Krośnieński. 
2. Andrzej Guzik - Wicestarosta Krośnieński. 
3. Jan Pelczar- Etatowy Członek Zarządu Powiatu. 
4. Zdzisława Żywiec - Sekretarz Powiatu. 
5. Krystyna Kasza- Skarbnik Powiatu. 
6. Naczelnicy Wydziałów Starostwa Powiatowego. 
7. Media. 

Przewodniczący Rady Powiatu powitał zaproszonych gości, Radnych, a następnie na podstawie 
listy obecności - /zał. Nr 11 - stwierdził prawomocność obrad. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu zapytał o uwagi do protokołów z IL III i IV sesji Rady 
Powiatu Krośnieńskiego. 

W związku z tym, iż nie zgłoszono uwag do w/w protokołów, Przewodniczący Rady Powiatu 
poddał je pod głosowanie. 

Radni jednomyślnie głosowali za przyjęciem protokołów z II, III i IV sesji. 

W dalszej częsc1 Przewodniczący Rady przedstawił porządek sesJ 1 oraz poprosił 

o wniesienie ewentualnych uwag. 

Starosta wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad punktu dot. sprawozdania 
z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 
zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego (punkt 5), 
a pozostałe punkty uległyby przesunięciu. 
Wnioskował również o dokonanie zmian w punkcie 7 porządku obrad (który po przesunięciu 
został ozn. jako punkt 8) polegających na: 
- wprowadzeniu projektu uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu Krośnieńskiego - ozn. lit. h) 
- przesunięcia podpunktu b) dot. podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie składów 

osobowych Komisji Rady Powiatu Krośnieńskiego i zrealizowaniu go po punkcie dot. 
udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Krosno w 2011 roku (punkt ozn. lit. i), 

- dotychczasowe ozn. pozostałych projektów uchwał również uległoby przesunięciu, 
- oraz wprowadzeniu projektu uchwały dot. uchwalenia rocznego Programu współpracy Powiatu 
Krośnieńskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2011 rok (punkt został 

ozn. lit. j). 

Z kolei Przewodniczący Rady Powiatu zawnioskował o uzupełnienie porządku obrad poprzez 
dodanie punktu dot. informacji Przewodniczących Komisji Rady Powiatu nt. planów pracy 
komisji na 2011 rok, który to punkt został by ozn. nr 9. Pozostałe punkty zostałyby przesunięte. 
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Porządek obrad z uwzględnieniem powyższych zmian został przyjęty jednomyślnie. 

Przystępując do realizacji punktu 5 porządku obrad - sprawozdanie z wysokości średnich 
wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 
prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego - sprawozdanie przedstawił Wicestarosta 
/zał. Nr 2/. 

Pan Adolf Kasprzyk podjął temat wysokości średnich wynagrodzeń dodając. iż cytuję: „samorząd 
powiatowy w tym przypadku ma dwa wyjścia, może albo zmienić regulamin wynagradzania 
i podnieść dodatki (motywacyjny lub funkcyjny) co oczywiście zmniejszyłoby dopłaty, ale nikt 
nie może zagwarantować, że niedopłaty nie wpłyną do nauczycieli już nadpłaconych 
(czyli kontraktowych i stażystów), a więc powiększy to dopłatę w tych grupach". Radny 
zasugerował, aby tych kwestii nie regulować za pomocą uchwały, lecz w formie godzin 
ponadwymiarowych. 

Pan Wicestarosta stwierdził, iż w dużej mierze zgadza się z Radnym Adolfem Kasprzykiem oraz 
dodał, iż trudno byłoby w trakcie roku budżetowego, tak stymulować procesem wydatkowania 
środków finansowych dla nauczycieli, aby je „wyzerować". 
Dodał, iż jeśli zaistniałaby potrzeba zmiany regulaminu - oczywiście jest to możliwe, jednakże 
uważa aktualny regulamin za dobry, gdyż pozwala reagować elastycznie na zmieniającą się 
rzeczywistość. W kwestii godzin ponadwymiarowych - jest to pewna propozycja rozwiązania 
zaistniałego problemu, jednakże w przedmiotowej kwestii głos decydujący należy do dyrektorów 
szkół. 

W kolejnym punkcie 6 porządku obrad - informację z działalności Zarządu oraz realizacji uchwał 
Rady Powiatu i uchwał Zarządu Powiatu- przedstawił Starosta /zał. Nr 3/. 
Starosta wspomniał również o spotkaniu zorganizowanym w dniu 14 stycznia 2011 roku 
w Starostwie Powiatowym w Krośnie w sprawie przebiegu drogi ekspresowej S - 19 przez teren 
powiatu krośnieńskiego, w którym to spotkaniu uczestniczyli parlamentarzyści województwa 
podkarpackiego, samorządowcy z powiatów krośnieńskiego, rzeszowskiego, brzozowskiego 
i strzyżowskiego, Dariusz Kobosz - kierownik Zespołu ds. dróg ekspresowych rzeszowskiego 
oddziału GDDKiA oraz zainteresowani realizacją wspomnianej inwestycji. 
Wspomniał także o wystosowanym stanowisku w przedmiotowej spawie dot. przesunięcia 

inwestycji na „Listę zadań inwestycyjnych, których realizacja rozpocznie się do 2013 r." 

Pan Adolf Kasprzyk zwrócił uwagę, iż mieszkaniec !skrzyni Pan Bartosz Gierlach, student AGH 
Kraków, w zeszłym roku uczestniczył w Mistrzostwach Świata w Tajwanie w Olimpiadzie 
Geograficznej, gdzie zdobył złoty medal. Dzięki niemu polska grupa zajęła III miejsce zdobywając 
brązowy medal. Zapytał o możliwość nagrodzenia wspomnianej osoby. 

Starosta przypomniał, iż przy okazji święta Edukacji Narodowej najzdolniejsi uczniowie zostają 
odpowiednio uhonorowani. 
Dodał także, że w tym przypadku należałoby zastanowić się czy uwzględnić miejsce zamieszkania 
takiej osoby, czy też miejsce zdobywania wiedzy. 
Jeśli chodzi o nagrody w dziedzinie sportu przyjęto zasadę. iż nagradzani są sportowcy, działacze 
i trenerzy sportowi wg miejsca uprawiania sportu. 

W punkcie 7 porządku obrad- interpelacje i zapytania. 
W punkcie tym głos zabrał Pan Edward Nowak nawiązując do powodzi, która dotknęła powiat 
krośnieński w maju 201 O roku, w wyniku czego została uszkodzona droga na odcinku Borek -
Żarnowiec (zostały obsunięte pobocza). Radny zapytał, czy zostały zaplanowane środki finansowe 
na realizację przedmiotowego zadania. 
Podjął także temat zgłoszonego wniosku (na sesji Rady Powiatu w dniu 15 grudnia 2010 roku) dot. 
wprowadzenia do porządków obrad sesji sprawozdania z działalności Przewodniczącego Rady 
Powiatu. 
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Przystępując do kolejnego punktu 8 a) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie wstąpienia 
kandydata z tej samej listy na miejsce radnego w związku z wygaśnięciem mandatu - projekt 
uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr V/25/2011 w sprawie wstąpienia 
kandydata z tej samej listy na miejsce radnego w związku z wygaśnięciem mandatu 
(głosujących: ogółem - 21 radnych, za - 21, przeciw - O) - /zał. Nr 4/. 

Następnie przystąpiono do ceremonii ślubowania. 
Przewodniczący Rady Powiatu odczytał treść roty w brzmieniu: 
„Uroczyście ślubuję 

rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, 
strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego, 
czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny, 
wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, 
przestrzegać Konstytucji i innych praw Rzeczypospolitej Polskiej" 

a Pan Marek Bliżycki stojąc wypowiedział słowa „ślubuje". 

W kolejnym punkcie 8 b) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy 
Rady Powiatu Krośnieńskiego na 2011 rok - projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady 
Powiatu. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr V/26/2011 w sprawie uchwalenia 
planu pracy Rady Powiatu Krośnieńskiego na 2011 rok (głosujących: ogółem - 22 radnych, 
za - 22, przeciw - O) - /zał. Nr 5/. 

Przystępując do realizacji kolejnego punktu 8 c) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2011 rok - projekt uchwały przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - Teresa Sirko. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr V/27/2011 w sprawie zatwierdzenia 
planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2011 rok (głosujących: ogółem - 22 radnych, za - 22, 
przeciw - O) - /zał. Nr 6/. 

Realizując punkt 8 d) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia zasad 
przyznawania Nagród i Wyróżnień za wysokie wyniki sportowe w krajowym i międzynarodowym 
współzawodnictwie sportowym oraz zasługi dla sportu - projekt uchwały przedstawił Wicestarosta. 

Pan Andrzej Dziugan podjął temat wprowadzenia zapisu w załączniku wspomnianej uchwały 
mówiącym o uczciwej rywalizacji oraz nagradzaniu sportowców nie tylko za osiągnięcia, co za 
zachowania „fair play". 

Wicestarosta w swojej wypowiedzi stwierdził, iż nie widzi potrzeby uzupełniania regulaminu 
przyznawania nagród i wyróżnień w dziedzinie sportu o zapisy wspomniane przez radnego. 

Z kolei Pan Marek Bliżycki również podjął temat dodania zapisu w przedmiotowej uchwale dot. jej 
publikacji na stronie internetowej Powiatu. 

Sekretarz poinformowała, iż zgodnie z obowiązującymi wymogami o dostępie do informacji 
publicznej, wszystkie akty prawne - w tym uchwały podjęte przez Radę Powiatu Krośnieńskiego 
z urzędu publikuje się w Biuletynie Informacji Publicznej. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu Turystyki przedstawił pozytywną opinię 

komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr V/ 28/2011 w sprawie ustanowienia 
zasad przyznawania Nagród i Wyróżnień za wysokie wyniki sportowe w krajowym 
i międzynarodowym współzawodnictwie sportowym oraz zasługi dla sportu (głosujących: 
ogółem - 22 radnych, za -22, przeciw - O) - /zał. Nr 7/. 

Następnie o godzinie 11.20 Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił przerwę. 
Po wznowieniu obrad o godz. 11.40 przystąpiono do realizacji dalszej części porządku obrad. 

Następny 8 e) punkt porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2011 
rok - projekt uchwały wraz z opinią RIO przedstawił Starosta. 
Poinformował, iż dochody budżetowe na 2011 roku zostały zaplanowane w kwocie - ogółem 

73.049.577 zł, w tym dochody bieżące - 60.723.129 zł i majątkowe - 12.326.448 zł. 
Wydatki budżetowe na 2011 rok zostały zaplanowane w kwocie ogółem - 78.645.352 zł, w tym 
wydatki bieżące w kwocie - 58.673.129 zł i majątkowe - 19.972.223 zł. 
Planowany deficyt wynosi - 5.595.775 zł i stanowi 7,6 % planowanych dochodów. 
Deficyt sfinansowany zostanie przychodami z tytułu kredytów w kwocie - 7.645.775 zł. 
Planowany do zaciągnięcia kredyt przewidziany został do spłaty w okresie 8 lat tj. 
w 2019 roku. 
W uchwale budżetowej zachowany został wymóg wynikający z ustawy budżetowej w związku 
z zasadą, iż wydatki bieżące nie mogą być wyższe do dochodów bieżących. Zasada ta obowiązuje 
od 2011 roku. 
Dochody zaplanowane zostały na podstawie zawiadomień otrzymanych od Ministra Finansów, 
Wojewody Podkarpackiego oraz na podstawie własnych kalkulacji i ustaw. 
Głównym źródłem dochodów bieżących Powiatu są subwencje, które stanowią 55 % planowanych 
dochodów, kolejnym poważnym źródłem dochodów jest udział Powiatu we wpływach z podatku 
dochodowego do osób fizycznych CIT, który stanowi 15 % dochodów. 
Dochody własne realizowane przez jednostki budżetowe stanowią 7 % dochodów. 
Dochody z powyższych tytułów mogą być przeznaczone na sfinansowanie wszystkich 
zaplanowanych wydatków. 
Dotacje celowe stanowiące 23 % i mogą być wydatkowe wyłącznie na konkrety cel, na który 
zostały udzielone. 
Dochody majątkowe zaplanowane w kwocie - 12.326.448 zł, pochodzą głownie ze źródeł UE i są to 
dotacje celowe na dofinansowanie zadań w ramach programu RPO, które będą realizowane 
w 2011 roku. 
Starosta wspomniał także, iż wydatki majątkowe stanowią 25 % planowanych wydatków. 
W 2011 roku sfinansowane zostaną wydatki 17 jednostek budżetowych i 1 instytucji kultury tj. 
Muzeum Historyczne - Pałac w Dukli. 

Następnie przedstawił procentowy udział głównych działów budżetu: 

• oświata i wychowanie oraz edukacyjna opieka wychowawcza stanowi - 30 % wydatków 
ogółem, 

• transport i łączność stanowi - 31 % wydatków ogółem, 
• administracja publiczna stanowi - 11 % wydatków ogółem, 
• pomoc społeczna stanowi - 10 % wydatków ogółem, 
• obsługa długu stanowi niecały 1 % wydatków ogółem. 

W budżecie utworzona został bieżąca rezerwa w kwocie - 100.000 zł oraz rezerwy celowe 
w kwocie - 1.775.975 zł. 

W dalszej części nawiązał do głównych zadań inwestycyjnych taki jak: przebudowa dróg 
powiatowych w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego 
z udziałem środków UE w łącznej kwocie - 14.724.970 zł: 
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• przebudowa dróg powiatowych na terenie Gminy Jedlicze - Nr 1848 R Szebnie - Tarnowiec 
- Jedlicze - Potok, Nr 1947 R Jedlicze - Dobieszyn - Krosno, Nr 1950 R Chlebna
Kopytowa - F aliszówka, 

• przebudowa drogi powiatowej na terenie Gminy Wojaszówka Nr 1924 R Kobyle - Łęki 

Strzyżowskie - Bratkówka - Odrzykoń. 

Pozostałe zadania do realizacji to: 
• przebudowa drogi powiatowej Nr 1946 R Jedlicze - Potok wraz z budową chodnika w m. 

Potok - II etap, 
• przebudowa drogi powiatowej Nr 1993 R Sulistrowa - Draganowa - Głojsce wraz z budową 

chodnika w m. Głosce - II etap, 
• przebudowa drogi powiatowej Nr 1941 R Wojaszówka - Łączki Jagiellońskie wraz 

z budową chodnika w m. Wojaszówka - II etap, 
• przebudowa drogi powiatowej Nr 2001 R Rogi - Lubatowa wraz z budową chodnika 

w m. Lubatówka - II etap, 
• przebudowa mostu na potoku Iwonka w ciągu drogi powiatowej Nr 1976 R Krosno - Rogi -

Iwonicz w m. Iwonicz, 
• przebudowa drogi powiatowej Nr 1956 R Zręcin - Wietrzno - Zboiska, 
• opracowanie dokumentacji technicmej na zabezpieczenie korpusu drogi powiatowej Nr 1956 R 

Zręcin - Wietrzno - Zboiska wraz z regulacją koryta rzeki Jasionka w m. Wietrzno, 
• stabilizacja osuwiska w ciągu drogi powiatowej Nr 1927 R Wysoka Strzyżowska - Dobrzechów 

- II etap. 
Zadanie planowane do realizacji w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych to: 
przebudowa drogi powiatowej Nr 1927 R Węglówka- Wysoka Strzyżowska w kwocie - 1.035.453. 

Starosta zwrócił uwagę, że dotacje udzielone z budżetu powiatu krośnieńskiego w 2011 roku 
przedstawia załącznik nr 1 do projektu uchwały. 
Natomiast w załączniku nr 2 do Uchwały przedstawiony został plan dochodów i wydatków na 
wydzielonym rachunku jednostek oświatowych. 
Dodatkowym elementem uchwały jest wydzielenie dochodów i wydatków związanych 

z gromadzeniem i wydatkowanie środków z tytułu opłat i kar za korzystanie ze środowiska. 
Dochody i wydatki na ten cel zaplanowano w kwocie - 180.000 zł. 

Od 2011 roku w ramach budżetu Powiatu gromadzone są dochody i wydatkowane środki zgodnie 
z ustawą Prawo geodezyjne i kartograficzne w związku z tym, że nie funkcjonuje już Powiatowy 
Fundusz Gospodarowania Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym. Dochody i wydatki z tego 
tytułu zaplanowano w kwocie - 650.000 zł. 

Dodał, iż przedstawiony projekt Uchwały budżetowej na 2011 rok opiniowany był przez RIO 
oraz Komisje Rady Powiatu. 
Dodał, iż RIO pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z uwagami oraz. że uwagi te zostały 
uwzględnione w autopoprawce Uchwały budżetowej na 2011 r. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o opinię Komisję Budżetu i Finansów w sprawie 
uchwały budżetowej na 2011 rok 

Po przedstawieniu pozytywnej opinii przez Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów, 
Przewodniczący Rady poprosił również o opinie pozostałe komisje tj.: 
- Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki, 
- Komisję Zdrowia i Rodziny, 
- Komisję Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 
- Komisję Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki Wodnej, 
- Komisję Rozwoju i Promocji Powiatu, 
- Komisję Rewizyjną. 
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Po przedstawieniu pozytywnych opinii przez Przewodniczących Komisji, Przewodniczący Rady 
Powiatu poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr V/29/2011 w sprawie uchwały 
budżetowej na 2011 rok (głosujących: ogółem - 22 radnych, za - 22, przeciw - O) - /zał. Nr 8/. 

Kolejny punkt 8 f) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 
prognozy finansowej Powiatu Krośnieńskiego - projekt uchwały przedstawił Starosta. 

Poinformował, iż Wieloletnia Prognoza Finansowa opracowania została po raz pierwszy wraz 
z projektem uchwały budżetowej na 2011 rok. Wartości przyjęte w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej i uchwale budżetowej muszą być zgodne co najmniej w zakresie wyniku budżetu 
i związanych z nim kwot przychodów i rozchodów. 
Dodał, że z założenia Wieloletnia Prognoza Finansowa ma być dokumentem strategicznym 
i priorytetowym jeśli chodzi o kreowanie kierunków rozwoju jednostki samorządu. poprzez długo 
planowe ujęcie potrzeb i możliwości samorządu. 
Planowanie wieloletnie ma dać spojrzenie na kondycję finansową samorządu w dłuższej 

perspektywie i zachęcić do koncentracji zasobów, także finansowych na istotne przedsięwzięcia 
oraz unikać rozproszenia zasobów na realizację zamierzeń o znikomym znaczeniu. 

Wieloletnia Prognoza Finansowa ma również posłużyć do planowania wieloletniego oraz 
przedstawiać stan zobowiązań wynikających z zaciągniętych i planowanych do zaciągnięcia 

kredytów oraz możliwości spłaty zobowiązań wyliczonych indywidualnie dla każdego samorządu. 
Od 2011 roku organ stanowiący nie może uchwalić budżetu, w którym planowane wydatki bieżące 
są wyższe od planowanych dochodów bieżących, a od 2014 roku organ stanowiący będzie mógł 
uchwalić budżetu, którego realizacja spowoduje, że w roku budżetowym oraz w każdym roku 
następującym po roku budżetowym, relacja łącznej kwoty przypadających do spłat rat kredytów, 
wykupu obligacji i potencjalnych spłat poręczeń - do planowanych dochodów ogółu budżetu 
przekroczy średnią arytmetyczną z obliczonych dla ostatnich trzech lat relacji jej dochodów 
bieżących pomniejszonych o wydatki bieżące do dochodów ogółem. 
Wielkości te obliczane są wg wzoru ustalonego w U stawie o finansach publicznych. 
Wg sporządzonej prognozy długu dla Powiatu w latach 2012 i 2013 dopuszczalny wskaźnik 
zadłużenia i spłaty zobowiązań spełnia wymogi określone w Ustawie o finansach publicznych 
z 2005 roku i nie przekracza 60 % zadłużenia i 15 % spłaty. Wg ustawy z 2009 roku, który to 
przepis będzie obowiązywał od 2014 roku wyliczony z ostatnich 3 lata wskaźnik możliwości spłaty 
nie jest przez Powiat spełniony, ponieważ możliwości spłaty wynoszą 2.18 % i 2,56 % do 
planowanych dochodów, a harmonogramu spłat, spłaty długu stanowią 5.67 % i 5,38 % do 
planowanych dochodów. 
Okres od 2011 do 2014 roku jest okresem dostosowawczym i od 2014 roku warunek możliwości 
spłaty zobowiązań przy założeniu, że planowane dochody bieżące i wydatki bieżące odpowiadać 
będzie wielkością podanym w objaśnieniach, Powiat będzie mógł spełnić. 

Wieloletnia Prognoza Finansowa opracowana została na okres do 201 9 roku, w związku z tym, iż 
na taki okres zaplanowano spłaty zobowiązań. 
W objaśnieniach do uchwały przedstawiono metodykę skalkulowania dochodów i wydatków. 
Wieloletnia Prognoza Finansowa powinna być realistyczna dlatego też zaplanowano wzrost 
dochodów i wydatków do roku 2014, a od roku 2015 do 2019 przyjęto stałe wielkości dochodów 
i wydatków. 

W ramach przedsięwzięć przedstawiono przedsięwzięcia bieżące zaplanowane do realizacji 
w ramach programu „Kapitał Ludzki". 
Nie zaplanowano natomiast przedsięwzięć o charakterze inwestycyjnym, ponieważ Powiat nie 
posiada informacji, w jakim obszarze będzie można pozyskać środki z budżetu UE. 
Dodał również, iż Powiat z własnych dochodów nie ma możliwości realizować inwestycji 
o dużych nakładach. Zadania inwestycyjne mogą być realizowane z udziałem środków 
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pozyskanych z zewnątrz lub z kredytów i pożyczek, gdyż wiąże się to ze zwiększeniem 

zadłużenia, a tym samym brakiem możliwości spłaty zobowiązań. 

Na zakończenie Starosta poinformował, że Wieloletnia Prognoza Finansowa również była 

przedmiotem opinii RIO i uzyskała pozytywna opinię z uwagami, które został uwzględnione 

w autopoprawce. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komisji w sprawie 
przedmiotowej uchwały. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr V/ 30/2011 w sprawie uchwalenia 
wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Krośnieńskiego (głosujących: ogółem -
22 radnych, za - 22, przeciw - O) - /zał. Nr 9/. 

Punkt 8 g) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 
Gminy Krosno w 2011 roku - projekt uchwały przedstawił Starosta. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr V/ 31/2011 w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla Gminy Krosno w 2011 roku (głosujących: ogółem - 22 radnych, za -
22, przeciw - O) - /zał. Nr 10/. 

W punkcie 8 h) porządku obrad - Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, iż 

w związku z tym, że Pan Marek Aftanas złożył rezygnację z członkowstwa w Komisji Rewizyjnej, 
zaproponował wprowadzenie do porządku obrad - projekt uchwały w sprawie ustalenia składu 
osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Krośnieńskiego oraz dodał. iż pozostałe projekty 
uchwał ulegną przesunięciu. 

Radni nie zgłosili sprzeciwu do zaproponowanej zmiany porządku obrad, tym samym 
przystąpiono do jej realizacji. 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
Krośnieńskiego - przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu. 

Po zgłoszeniu kandydatury Pana Marka Bliżyckiego na członka Komisji Rewizyjnej oraz po 
wyrażeniu przez zainteresowanego zgody, Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr V/ 32/2011 w sprawie ustalenia 
składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Krośnieńskiego (głosujących: ogółem -
22 radnych, za - 21, przeciw - O) - /zał. nr 11/. 

Realizując punkt 8 i) porządku obrad - podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
składów osobowych Komisji Rady Powiatu Krośnieńskiego - projekt uchwały przedstawił 

Przewodniczący Rady Powiatu. 
Poinformował, iż w związku z rezygnacją z członkostwa w Komisji Zdrowia i Rodziny Pani 
Teresy Sirko oraz zwiększeniem składu liczbowego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 
i Turystyki zaistniała potrzeba dokonania zmiany w w/w składach komisji. 
Następnie przedstawił proponowane zmiany w uchwale. 

W związku z tym, iż Radni nie wnieśli uwag do przedstawionych zmian dot. składów osobowych, 
Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę Nr V/ 33/2011 
w sprawie składów osobowych Komisji Rady Powiatu Krośnieńskiego (głosujących: ogółem 
- 22 radnych, za - 22, przeciw - O) - /zał. nr 12/. 

W punkcie 8 j) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego Programu 
współpracy Powiatu Krośnieńskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2011 
rok - projekt uchwały przedstawił Wicestarosta. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju i Promocji Powiatu przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę Nr V/ 34/2011 
w sprawie uchwalenia rocznego Programu współpracy Powiatu Krośnieńskiego 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3 ustawy 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2011 rok (głosujących: ogółem - 22 
radnych, za -22, przeciw - O) - /zał. Nr 13/. 

Przystępując do punktu 9 porządku obrad - informacja Przewodniczących Komisji nt. planów 
pracy komisji na 2011 rok- w punkcie tym głos zabrali głos zabrał Przewodniczący Komisji Rady 
Powiatu przedstawiając plany pracy komisji na 20911 rok. 

W kolejnym 1 O punkcie porządku obrad - odpowiedzi na interpelacje i zapytania - głos zabrali: 
Pan Adolf Kasprzyk podjął temat dot. remontu drogi w miejscowości Węglówka w ramach 
Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. Dodał, iż jest to odcinek o dł. ok. 1,200 km 
oraz zapytał o szczegóły dot. kosztów wspomnianego zadania. 

Z kolei Pan Edward Nowaka wystąpił z prośbą do Kierownika PZD - Pana Marka Pepery 
o dostarczenie radnym Powiatu wykazu dróg powiatowych z uwzględnieniem ich numerów oraz 
długości. 

Zaproponował także, aby sesja Rady Powiatu Krośnieńskiego, na której Komendanci: PSP oraz 
Policji w Krośnie będą składali informacje z zakresu - stanu bezpieczeństwa i ochrony 
przeciwpowodziowej oraz stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu 
krośnieńskiego w 2010 roku, odbyła się w obiekcie straży pożarnej lub policji. 

Pan Kazimierz Krężałek podjął temat przejęcia akcji PKS Krosno S.A. przez Powiat, a także 
zapytał o zakres prac na odcinku drogi Sulistrowa- Głojsce. 

Nawiązał również do wieloletnich prognoz ekonomicznych Rządu. 

Pan Jan Pelczar Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu odpowiadając na pytanie Radnego 
Edwarda Nowaka w kwestii remontu drogi na odcinku Borek - Żarnowiec dodał. iż po zimowym 
przeglądzie dróg, PZD będzie realizował remonty cząstkowe. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu nawiązał do złożonego przez Pana Edwarda Nowaka 
wniosku dot. sprawozdania z działalności Przewodniczącego Rady Powiatu oraz poinformował, iż 
na kolejnej sesji zaproponuje wstępną formę składania sprawozdania. 

Pan Jan Pelczar udzielając odpowiedzi dot. wykaz dróg powiatowych, o które wnioskował 
również Pan Edward Nowak, stwierdził, iż radni otrzymają taki wykaz. 
Natomiast odnosząc się do pytania Pana Adolfa Kasprzyka w kwestii remontu drogi w Węglówce, 
dodał, iż nowa nawierzchnia będzie wykonana tylko na najbardziej zniszczonych odcinkach 
wspomnianej drogi. Dodał, iż dokumentacja w tej sprawie została już przygotowana. 

Następnie również Starosta odniósł się do pytania Radnego Adolfa Kasprzyka dodając, iż 

przedmiotowa droga potrzebuje odpowiedniego wzmocnienia, dlatego też koszty jej remontu są 
duże oraz nadmienił, iż zaplanowanych jest do wykonania 43 zjazdy. 
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W dalszej części Starosta odniósł się do pytania Pana Kazimierza Krężałka w kwestii przejęcia 

akcji PKS Krosno S.A. przypominając, iż powiat krośnieński w poprzedniej kadencji wystąpił 

z zapytaniem do Ministra Skarbu Państwa o możliwości przejęcia akcji firmy PKS. Wspomniał 

również, iż na obecną chwilę Minister Skarbu Państwa wyraził zgodę na przeniesienie siedziby 
spółki na teren Powiatu. Nadmienił także, że w dniu 3 lutego 2011 roku odbędzie spotkanie 

w Ministerstwie Skarbu Państwa uszczegółowienia przedmiotowych kwestii. 

Następny punkt 11 porządku obrad - wnioski i oświadczenia Radnych. 
Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Panu Bogusławowi Saratowi. który nawiązał do 

swojej skargi dot. oddania do użytku budynku przeznaczonego pod gospodarstwo agroturystyczne 

oraz dojazdu do działki. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił radnym pisma dot. skarg: 
- Pana Bogusława Sarata /zał. Nr 14/, 
- Pana Bolesława Lenkiewicza /zał. Nr 15/ 
oraz zaproponował przekazanie powyższych skarg do rozpatrzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, 

Geodezji i Gospodarki Wodnej. 

Radni jednomyślnie głosowali za przekazaniem skargi Pana Bogusława Sarata do 

przekazania do rozpatrzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki Wodnej. 

W kwestii skargi Pana Bolesława Lenkiewicza - radni głosowali za przekazaniem skargi do 

wspomnianej komisji stosunkiem głosów: głosujących - 22, za -19, przeciw - 1, przy 

2 głosach wstrzymujących się. 

W dalszej części głos zabrał Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji 
i Gospodarki Wodnej - Pan Krzysztof Zawada, zwracając uwagę, iż skarga Pana Bogusława 
Sarata dot. również spraw budowlanych oraz zaproponował aby tematem ten ząjęła się również 

Komisja Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu poinformował o pismach, które wpłynęły do Biura Rady 

Powiatu tj.: 
- pismo Pana Tadeusza Nabywaniec -w sprawie pomocy choremu dziecku. 
- pismo Państwa Dąbrowskich - w sprawie pomocy chorym córkom na mukowiscydozę. 

Przewodniczący Rady Powiatu o godzinie 13.50 zamknął obrady V Sesji Rady Powiatu 

Krośnieńskiego. 

Proto~: 
Sylw~uz1eł 
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